

Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 26 augustus 2025

Aanwezig:

Voorzitter	R. Vlecken (burgemeester)
Fractievoorzitters	L. van Grimbergen (VVD), L. Heuvelmans (PvdA), T. Karg (fractie Karg), J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), H. van de Loo (fractie Van de Loo), P. Scholten (DUS Weert), P. Sijben (CDA; plv. fractievoorzitter), P. van der Vegt (D66)
Griffier	P. Otten (Plv. griffier)
Secretaris	A. Vrijenhoek

Afwezig:

Fractievoorzitters	P. Mols (CDA)
Griffier	M. Wolfs-Corten

1. Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.

Mededelingen

De burgemeester doet enkele mededelingen die niet-openbaar zijn.

Energievoorziening Weert

De heer Van de Loo geeft aan dat de gemeente Weert moet nadenken over de energievoorziening van (nieuwe)woningen. Wanneer deze niet geborgd is kan dat leiden tot vertraging in woningbouwprojecten. Er dient een gremium te zijn waar dit onderwerp regelmatig besproken kan worden. Een optie is om de bestaande werkgroep ruimte om te vormen tot werkgroep energie en ruimte. In het volgende presidium wordt hierop terug gekomen.

2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium d.d. 12 juni 2025.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Evaluatie laatste commissie- en raadsyclus.

In agendacommissie besproken.

4. Toelichting op nieuw rekenkameronderzoek door de plv. voorzitter van de Rekenkamer.

De plv. voorzitter van de rekenkamer geeft een toelichting op het nieuw te starten onderzoek m.b.t. ICT veiligheid. Er wordt gesproken over de meerwaarde welke een dergelijk onderzoek door de rekenkamer voor Weert heeft omdat ICT veiligheid door andere instanties ook reeds wordt onderzocht. De burgemeester geeft aan, aan de rekenkamer informatie te kunnen verstrekken waarmee een aantal vragen al beantwoord kan worden. Afgesproken wordt dat de rekenkamer de van het college te ontvangen informatie voor zal leggen aan het bureau dat het onderzoek gaat uitvoeren en dan een besluit neemt over de omvang van het onderzoek.

De plv. voorzitter van de rekenkamer geeft verder aan dat de rekenkamer dit jaar nog een ander onderzoek wil starten en geeft een aantal mogelijke onderzoeksonderwerpen. Het presidium heeft geen overwegende voorkeur voor een onderwerp en geeft aan dat wellicht gewacht kan worden tot 2026 met het starten van een nieuw onderzoek.

5. Concept-initiatiefvoorstel tot wijziging van de Verordening rechtspositie raads- en commissieleden 2019 (toelage raadscommissievoorzitters).

Het voorstel is akkoord en wordt geagendeerd voor de commissie S&B van 9 september a.s. Er wordt voor een wijzigingsverordening gekozen omdat dat bij kleine wijzigingen gebruikelijk

is. Bekeken wordt of de verordening bij een volgende wijziging in zijn geheel opnieuw kan worden vastgesteld.

6. Memo vergoeding commissieleden.

Het presidium stemt in met optie 3. De wijziging dient in te gaan met ingang van de nieuwe raadsperiode. Er dient daarom een initiatiefvoorstel aan de nieuwe raad te worden voorgelegd.

7. Concept-draaiboek behandeling Begroting 2026.

Het draaiboek wordt vastgesteld.

8. Rondvraag en sluiting.

-De heer Scholten geeft aan dat de datum 10 oktober a.s. voor de informatiebijeenkomst verkiezingen slecht uitkomt.

-De heer Heuvelmans vraagt of er voor de Tweede Kamer verkiezingen verzamelborden kunnen worden geplaatst.

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen om 22.00 uur.

Actie	Datum presidium	Actie voor	Stand van zaken
Huisvesting griffie in relatie tot gebruik leeszaal	11-03-2025	Griffier	